
 

 

 

1.1.  Kocúrkovo na úradoch 
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Kocúrkovo na slovenských úradoch. Tak to vnímajú  niektorí občania prácu našich úradníkov. Ak chcú 

elektronicky urobiť zmenu vo svojej firme a nechajú si poradiť od úradov, zmeny sa často nedočkajú. 

 

Chcete zmeniť konateľa vo firme a vlastníte zaručený elektronický podpis? Môžete to urobiť 

elektronicky, je tu však jeden problém. Overené a preskenované dokumenty musia najskôr prejsť cez 

ústredný portál verejnej správy a až potom sa dostanú na súd, ktorý urobí zmenu v obchodnom 

registri. V praxi sa však stáva, že dokument prejde cez portál, no súd už zmenu zamietne, lebo 

preskenovaný dokument nie je dosť čitateľný.  

 

pracovníčka advokátskej kancelárie: „Obchodný register odmietol podanie, pretože nebolo vidno 

podpisy alebo dátumy.“ 

 

A tak urobíte zmenu. Preskenujete a overíte dokument ešte raz, no v lepšej kvalite a znova zmena 

neprejde. Tentoraz to však nezamietne súd, ale ešte predtým samotný portál verejnej správy. 

 

pracovníčka advokátskej kancelárie: „V prípade, že sme chceli podanie naskenovať v lepšej kvalite, 

teda, aby sme súdu vyhoveli, tak cez ústredný portál verejnej správy toto podanie nemôže prejsť.“ 

 

A to z jednoduchého dôvodu. Portál nedokáže prijať väčší dokument, a to v takej kvalite, akú vyžaduje 

súd. Inými slovami, nech urobíte čokoľvek, zmenu v registri dosiahnete len veľmi ťažko. Štátne orgány 

totiž žiadajú od občana zmeny, ktoré si vzájomne odporujú. 

 

Michal Jurči, hovorca ministerstva spravodlivosti: „Samozrejme riešením je aj čiastočne zvýšiť 

kapacity ústredného portálu, ale treba mať tiež na zreteli, že bude to mať dosť značné finančné 

náklady.“ 

 

Ministerstvo spravodlivosti ľuďom nateraz odporúča, aby skenovali dokumenty nasledovne. 

 

Michal Jurči, hovorca ministerstva spravodlivosti: „Často pri štandardných stranách stačí rozlíšenie 

150, prípadne 250 dpi a samozrejme nie skenovať to na farebne, ale na čiernobielo.“ 

 

Ján Maloch, TV Markíza. 



 


